
 Bestyrelsesmøde onsdag d. 15. marts 2023

Afbud: Svend Erik

Online deltagere: Ingen

1.  Orientering fra kontoret

Antal medlemmer pr. 1.3.2023 er lidt lavere end antal medlemmer pr. 1.3.2022, hvilket primært 
skyldes færre antal prøvemedlemmer. 
Buggyerne ankommer i næste uge og skal derefter klargøres
Der er over 40 frivillige til banens dag

2. Regnskab pr. 31.1.23

Indtægterne er en smule under budgettet. Udgifterne er som budgetteret.

3. Generalforsamling

Bo og Erik sørger for afprøvning af computer/projektor senest tirsdag.
Stole opsættes umiddelbart før generalforsamlingen (af bestyrelsen)

4. Orientering fra udvalg

Begynderudvalget:

Der er nu frivillige nok til at hjælpe begynderne.

Juniorudvalget:

Intet nyt.

Turneringsudvalget:

Intet nyt.

Husudvalget:

Intet nyt.

Smuksakkerne:

Intet nyt.

Baneudvalget:

Vi er klar til banens dag. Hegnet på drivingrange er under opstilling.

Rekrutteringsudvalget:

Har afholdt møde tidligere på ugen, hvor man blandt andet drøftede forskellige muligheder for at 



tiltrække nye golfspillere:
Firmaarrangementer
Mænd og Golf (pendant til Kvinder og Golf)
Målrettet forsøge at etablere kontakt til skoleelever, 10-14 år

Det blev besluttet at opgaven med fastholdelse af medlemmer ligger uden for udvalgets rammer. 
Man foreslog, at der oprettes et fastholdelsesudvalg med fokus på arrangementer for nyere 
medlemmer/begyndere, der skal hjælpes til at føle sig velkomne i klubben. Bestyrelsen drøftede i 
den forbindelse vigtigheden af ikke at danne kliker, hvor andre medlemmer føler sig udenfor, 
ligesom det giver mening at de gamle medlemmer også går runder med begynderne.
Bestyrelsen overvejer til næste møde, hvem der kunne tænkes at skulle deltage i udvalget. Gerne 
et bestyrelsesmedlem fra ”Vennerne” og evt. et bestyrelsesmedlem fra Golfklubben.

Sponsorudvalget:

Der er nu opsat standere, som snarest skal fyldes op med tavler.

Eliteudvalget:

Forsøger at skaffe trøjesponsor til spilletrøjer.

Fondsudvalget:

Udvalget arbejder på at få kommunen til at deltage i finansiering af solceller. Udvalget vil tage en 
snak med det allerede nedsatte udvalg vedr. solceller (Kai, Henning og Svend Erik).
Desuden undersøges mulighederne for at søge forskellige puljer, herunder Damstahl, DGI og 
Norlys.

5. Næste møder

22/3 kl. 19.00 generalforsamling. Bestyrelsen møder 18.30!

18/4 kl. 17.00 (tirsdag)

23/5 kl. 17.00 (tirsdag)

21/6 kl. 17.00

6. Evt.

Ingen punkter


